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KOMISJA ROZWOJU GOSPODARCZEGO I INFRASTRUKTURY 

PRZESTRZENNEJ W KADENCJI 2010-2014 

 

Protokół nr 12/11 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 27 września 2011r.  

w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu  

 

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu .  

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Tadeusz Iwaniuk. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Przyjecie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Zgierskiego. 

4. Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za                

I półrocze 2011 r. 

5. Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał Rady Powiatu zgłoszonych na XIV sesję. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 1 

Przewodniczący otworzył 12 posiedzenie Komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 11 z posiedzenia Komisji, które odbyło się                  

28 lipca br.  

 

Ad. 3  

Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Zgierskiego. 

Skarbnik Powiatu Iwona Stańczyk przedstawiła informację. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację. 

 

Ad. 4 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za  I półrocze 2011 r. 

Skarbnik Powiatu przedstawiła informację. 

 

Radny Bogdan Jarota z ubolewaniem stwierdził, że drogi w dalszym ciągu nie zostały 

połatane. Dotyczy to nawet 50% dróg na terenie gminy Głowno. Ostatnio mieszkańcy 

protestowali przeciw złemu stanu drogi relacji Karnków – Waliszew do granicy powiatu. 

Uczestniczył w tym spotkaniu również Wicestarosta Zgierski. Niestety droga ta jak nie była 

zrobiona tak nie jest. Również droga w miejscowości Ostrołęka nie jest zrobiona. Bardzo 

opłakany jest stan drogi relacji Stryków – Koźle – Monkolice. Wskazał, że Zarząd powinien 

wymóc od  firmy prowadzącej inwestycję, która korzysta z tej drogi bieżące łatanie dziur,       

a na koniec inwestycji naprawienia całej nakładki. Dodatkowo wskazał, że Zarząd powinien 

wystąpić o środki na budowę dróg gruntowych. Środki te dostępne są w urzędzie 
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marszałkowskim z ochrony gruntów rolnych. Z tego co wie okoliczne samorządy korzystają   

z nich. Jednak Zarząd nie wystąpił z żadnym takim wnioskiem. Są to środki w wysokości 

30%, 40% kosztów całej inwestycji.  

 

Członek Zarządu Wojciech Budziarki powtórzył, że wielkość środków jakie można pozyskać 

to 30%, 40% wartości inwestycji. Resztę kosztów ponosi powiat. Tu tak naprawdę  zaczynają 

się schody. Środków brakuje i trzeba zaciskać pasa. Niezależnie od tego przyjrzymy się temu 

zagadnieniu. 

 

Komisja przy 6 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała informację                    

w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Ad. 5 

1) Projekt uchwały w sprawie przyznania najemcom pierwszeństwa w nabyciu lokali 

położonych  w Ozorkowie przy ul. Traugutta 1. 

Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Powiat Zgierski od 

Skarbu Państwa darowizny nieruchomości położonej w Zgierzu przy                              

ul. Dąbrowskiego 18. 

Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasto Ozorków prowadzenia 

zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, 

budynków  i lokali z terenu Miasta Ozorkowa. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Miasto Ozorków 

na realizację zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru 

gruntów, budynków i lokali z terenu Miasta Ozorkowa. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Ozorków prowadzenia zadania 

publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków               

i lokali z terenu Gminy Ozorków. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Ozorków na 

realizację zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru 

gruntów, budynków i lokali z terenu Gminy Ozorków. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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7) Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Parzęczew prowadzenia zadania 

publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków              

i lokali z terenu Gminy Parzęczew. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Parzęczew na 

realizację zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru 

gruntów, budynków i lokali z terenu Gminy Parzęczew. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

9) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na 

rok 2011. 

Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie dotyczącym 

Komisji. 

 

Ad. 6 
Projekt uchwały Zarządu Powiatu Zgierskiego w sprawie przeznaczenia do sprzedaży części 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Zgierskiego położonej w Głownie przy                    

ul. Karasickiej  51A. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że podczas sesji poprosi Zarząd o wystąpienie do 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Łodzi  z zapytaniem jakie działania 

zostaną podjęte w sprawie skrzyżowania ul. Parzęczewskiej z ul. Aleksandrowską w Zgierzu.  

 

Ad. 7 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący dokonał zamknięcia                      

12 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała     


